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* ׃̂ Description  ̃

德语国家国情学是为德语专业高年级学生开设的选修课程。主要介绍

德意志联邦共和国、奥地利共和国以及瑞士联邦的地理、国家体制以

及文化、教育等方面的基本情况。学德语，就应对这些国家的国情有

大致的了解。由此既巩固已学的词汇，增加大量新的词汇，又丰富知

识，扩大视野。学生了解这些国家的国情便于今后与这些国家的人们

进行交际，校际学习交流，留学，也为学生以后从事翻译工作，外事

工作打下基础。 

* ׃̂ Description  ̃

 As a course offered to German majors in the junior/senior year, it 
introduces geography, government mechanism, culture and education in 
Germany, Austria and Switzerland. A brief picture of these countries will 
serve to enlarge students’ vocabulary and enrich their perspectives, so 
that they are better prepared for communication with people from those 
countries, taking part in exchange programs, overseas study, and 
engagement in translation work and foreign services. 
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*  
(Grading)  Ȃ ̔30%̕ ̔ 70% 

*  
(Textbooks & Other 

Materials) 

 ȇ Ȉ ̆ ̆ Ȃ 
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